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Protokół Nr 24/20 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury  

Spraw Społecznych i Sportu 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

odbytego w dniu 29 września 2020 roku 

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu 

 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 8
00

 do godz. 9
40

. 

Przewodniczący Komisji: Jan Krzysztof Binaś 

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś  

2. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

3. Łopaciuk Tadeusz 

4. Malinowski Antoni 

5. Koc Agata 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

  

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

 

Obrady były prawomocne. 

 

Ad pkt 1 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

dokonał otwarcia posiedzenia, stwierdził obecność wszystkich członków Komisji i powitał 

przybyłych na posiedzenie Komisji Sekretarz Gminy Annę Czapkowską oraz Skarbnika 

Gminy Jadwigę Koc. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca Uchwałę Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 

2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu, 

2) zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

4. Informacja nt. współpracy gminy Ciechanowiec w 2020 roku z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami oraz wsparcie finansowe działalności statutowej tych 

podmiotów. 

5. Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2020 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
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Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia i zapytał, czy Radni 

zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie proponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że proponowany porządek posiedzenia został przyjęty 

jednogłośnie w obecności wszystkich członków Komisji. 

 

Ad pkt 3 ppkt 1 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w 

Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że w lutym podjęta została uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu na remont dróg 

powiatowych położonych na terenie gminy Ciechanowiec i dofinansowanie funkcjonowania  

w siedzibie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału 

Komunikacji i Dróg Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem oraz Biura 

Zamiejscowego Wydziału Geodezji Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem. Z 

racji tego, że  

w jednej uchwale zostały ujęte dwa zadania nie można uchylić całej uchwały. W związku z 

tym uchyla się wyłącznie część dotyczącą dofinansowania dróg powiatowych. W chwili 

obecnej środki te zostały zdjęte z budżetu i prawdopodobnie zostaną przekazane w przyszłym 

roku.   

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 

lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 

27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 117/XVIII/20 Rady Miejskiej w 

Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wysokomazowieckiemu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 2 
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Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o omówienie projektu uchwały.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Koc, która poinformowała, że pierwotnie w budżecie 

planowany był do zaciągnięcia kredyt w wysokości 2 000 000,00 zł. W ostatniej zmianie 

budżetu na 2020 rok w sierpniu planowany do zaciągnięcia kredyt w wysokości 2 000 000,00 

zł został zwiększony do 3 000 000,00 zł. Z uwagi na to, że nie zostanie przekazana dotacja dla 

Powiatu Wysokomazowieckiego i wpłynęły na rachunek środki z rządowego funduszu 

inwestycji to planowany do zaciągnięcia kredyt zmniejszył się do 500 000,00 zł. Zadłużenie 

gminy na koniec 2019 roku wynosiło 8 050 000,00 zł. W roku bieżącym spłacone zostanie 

1 070 000,00 zł. 1 444 000,00 zł wpłynęło z budżetu państwa i są to środki, które można 

wykorzystać wyłącznie na wydatki majątkowe, których wartość kosztorysowa wynosi 

powyżej 400 000,00 zł i na wydatki, które nie zostały zrealizowane przed wpływem środków 

(to warunki określone w uchwale Rady Ministrów). 300 000,00 zł wprowadzane jest jako 

środki z Funduszu Sprawiedliwości na zakup samochodu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Ciechanowcu w tym 5 000,00 zł to zakładane środki własne gminy. Ponad 338 000,00 zł 

wprowadzane jest na realizację przez Przedszkole w Ciechanowcu  projektu „Przedszkole 

pełne możliwości” (stworzenie dodatkowych miejsc dla dzieci, wyżywienie, dokupienie 

zabawek i niezbędnego sprzętu, opieka). 7 753,00 zł to kwota przeznaczona z województwa 

podlaskiego na zakup wyposażenia do świetlicy wiejskiej we wsi Koce-Basie (dotyczy to 

głównie Koła Gospodyń Wiejskich „Basiewianki”). Do budżetu wprowadza się 7 000,00 zł i 

są to wycofane udziały  

z Banku Spółdzielczego w Ciechanowcu. Udziały te zostały nabyte w 1997 roku, nie 

wiadomo w jakim celu. Zmniejszane są planowane dochody za sprzedaż gruntów gminnych. 

Jeżeli chodzi o wydatki to zwiększone zostały środki o 7 000,00  zł na zdjęcie z pokryć 

dachowych azbestu. Okazało się, że dofinansowanie, które gmina Ciechanowiec otrzymała z 

Narodowego Funduszu i Wojewódzkiego Funduszu to łącznie 6 400,00 zł. Dofinansowanie 

miało wynosić 100 % natomiast oferty, które został złożone nie pokrywały tego co jest do 

zrobienia, żeby zdjąć azbest ze wszystkich budynków należy dołożyć 7 000,00 zł środków 

własnych.  

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który wyjaśnił, że gmina płaciła udziały członkowskie 

w Banku Spółdzielczym dlatego, żeby korzystać z kredytów. Dodał, że wszyscy, którzy 

chcieli zaciągnąć kredyt powinni być udziałowcami.  

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są jeszcze pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
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Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

 

 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Informacja nt. współpracy 

gminy Ciechanowiec w 2020 roku z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami oraz 

wsparcie finansowe działalności statutowej tych podmiotów. 

 

Poruszono temat ponownego uruchomienia kasy w Urzędzie oraz podwyżki opłat za 

opłacanie rachunków w Banku Spółdzielczym w Ciechanowcu. Głos zabrał Radny Antoni 

Malinowski, który poinformował, że w momencie, kiedy skończyły się w Banku dowody 

wpłat pracownicy odsyłali interesantów do Urzędu, ponieważ nie zostały im dostarczone 

nowe dowody wpłat. Kiedy okazało się, że dowodów wpłat jednak nie będzie pracownicy 

musieli wypisywać je odręcznie co znacznie utrudniało i opóźniało pracę. Na dzień dzisiejszy 

Bank wyrobił pieczątkę i sam pieczętuje dowody wpłaty.  

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że w roku bieżącym 

została zawarta tylko jedna umowa w trybie małych zleceń. Wysokość dofinansowania lub 

finansowania zadania publicznego nie przekracza kwoty w wysokości 10 000,00 zł. Zadanie 

publiczne ma być realizowane w okresie nie dłuższym niż 90 dni. Zawarto umowę z Klubem 

Sportowym „Unia Ciechanowiec”. Są to głównie rozgrywki piłki nożnej, dzięki czemu dzieci 

i młodzież mogą aktywnie spędzać czas wolny. Z uwagi na pandemię została zawarta tylko 

jedna umowa.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji, który poinformował, że nie powstała drużyna 

trampkarzy i juniorów.  

W odpowiedzi Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że takie drużyny 

funkcjonują. 

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja nt. współpracy gminy Ciechanowiec w 2020 roku z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami oraz wsparcie finansowe działalności statutowej tych 

podmiotów stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Informacja o stanie realizacji 

inwestycji zaplanowanych na 2020 rok. 

  

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską  

o omówienie informacji.  
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że informacja jest obszerna. Wszystkie 

zadania ujęte w informacji zostały dokładnie opisane.  

 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o stanie realizacji inwestycji zaplanowanych na 2020 rok stanowi załącznik nr 5 

do protokołu.  

 

Ad pkt 6 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Sprawy różne. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, która poinformowała, że do końca 

września złożony zostanie wniosek z tarczy 4.0 na takie inwestycje jak:  

1. Budowa i przebudowa obiektów wodno-kanalizacyjnych w gminie Ciechanowiec 

(generalny remont oczyszczalni ścieków, stacji uzdatniania wody we wsi 

Radziszewo), 

2. Budowa mieszkań socjalnych (38 mieszkań), 

3. Modernizacja Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu, 

4. Wymiana oświetlenia w gminie Ciechanowiec. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś, który poinformował, że do Biura 

Obsługi Rady Miejskiej wpłynęły dwa pisma: 

1. Pismo Pani Darii i Pana Patryka F. dotyczące zabezpieczenia środków finansowych  

w budżecie gminy Ciechanowiec na rok 2021 na wykonanie przyłącza kanalizacji 

sanitarnej. Pismo stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

2. Pismo Pani Katarzyny i Pana Dariusza K. dotyczące naprawy nawierzchni drogi. 

Pismo stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś podziękowała za udział w posiedzeniu  

Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu i dokonał zamknięcia posiedzenia.

 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Jan Krzysztof Binaś

 


